爱迪生中文學校2020庚子 年春節慶祝暨聯歡晚會

今年適逢庚子鼠年,爲慶祝農曆春節、促進社 區交流及弘揚中華文化,爱迪生中文學校将於 2020年2月1日於校址舉辦農曆春節慶祝暨聯歡 晚會。

當天下午将表揚表現優異的教職員生,並安排 有各項才藝表演。晚上特別邀請到本校的前校 長許惠玲女士為我們主持聯歡晚會。許前校長 的主持是有口皆碑,精彩可期,希望大家千萬 不要錯過了。 慶祝活動概況如下:

地點:爱迪生中文學校

1081 New Dover Road, Edison NJ 08820

:2020年2月/日下午一時三十分至八時

(岩天氣不佳,則改期至2020年2月22日)

- ◆ 慶祝活動暨才藝表演:下午一時三十分至四時◆ 茶敘、展覧及孩童益智遊戲:下午四時至五時
- ❖ 晚餐暨聯歡晚會:下午五時至八時

下午的活動開放予全校師生及來賓參加。欲參 加晚上的晚餐暨聯歡晚會将需要事先預購晚餐 以便安排桌次席位。請參照下頁菜單與訂購單 ,填妥後連同餐點金額交给財務(Claire at tylin2002@yahoo.com)好做晚餐的預定與安排。

Edison Chinese School 2020 Chinese New Year Celebration

To celebrate the 2020 Chinese New Year, Edison Chinese School will host the special gathering event on February 1st, 2020 to celebrate the most important Chinese holidays, engage our communities and promote cultural exchange.

The event will start with special award recognitions to our students and faculty for their outstanding achievements, followed by talent shows by different classes and individuals. The evening celebration dinner will be hosted by our former principal, the celebrated **Mrs. Hui Lin Rodriguez**. Her talents of event hosting have been highly anticipated. It will be an event you do not want to miss.

Overview of the celebrations:

Venue: Edison Chinese School

1081 New Dover Road, Edison NJ 08820

Time: 1:30 PM, February 1st, 2020

(Alternative Day per inclement weather: 2/22/2020)

- ❖ Award recognition & Talen Shows: 1:30 to 4 PM
- ❖Intermission, exhibition & Fun Games: 4 to 5 PM
- ❖Celebration Dinner: 5 to 8 PM

The event in the afternoon is open to all ECS members and guests. Advanced reservation is required to attend the gathering dinner. Please make reservation by filling out the reservation form with payment to Mrs. Claire (tylin2002@yahoo.com), ECS Treasurer, in order to arrange your seating plan.



主持人許前核長精心策劃的聯歡晚會的活動多樣化,將有樂團演奏、勁歌熱舞,服裝走秀,模彩,猪燈謎等等,將帶给您一個熱鬧難忘的精彩晚會













The evening celebration dinner meticulously planned by the celebrated host, Mrs. Hui Lin Rodriguez, includes various programs: live band music, singing, Zumba dancing, fashion show, lottery, fun quiz with awards and many more. It will certainly be a fun and memorable night for everyone.





歷年活動精彩剪影 Highlights from The Past















